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Przedmiot: Konieczność rozwoju przemysłu stalowego w kontekście rozwoju programów 

zbrojeniowych 

W związku z publikacją przez KE Białej Księgi na temat obronności i zawartej w niej 
propozycji, aby 65 proc. pieniędzy z pożyczek na obronność zostało przeznaczonych na 
komponenty pochodzące z UE, przemysł stalowy staje się kluczowy w zapewnieniu 
odpowiedniej bazy materiałowej dla przyszłych programów zbrojeniowych. 

Niestety, przemysł stalowy w UE znajduje się w głębokim kryzysie i zmaga się z wieloma 
trudnościami, takimi jak rosnące koszty energii, wzrastającym importem z krajów trzecich, 
nałożonymi przez USA cłami, a także wyzwaniami związanymi z polityką klimatyczną, w 
tym przede wszystkim systemem ETS, bez zawieszenie którego nie jest możliwa realna 
poprawa sytuacji w branży. 

Z uwagi na strategiczne znaczenie przemysłu stalowego dla bezpieczeństwa Europy, KE jest 
proszona o odpowiedzi na pytania: 

1 Czy i kiedy KE zawiesi szkodliwy dla przemysłu system ETS? 

2 Jakie długoterminowe środki ma zamiar podjąć KE w celu ochrony europejskiego 
przemysłu stalowego przed nieuczciwą konkurencją handlową? 
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